
Beau Bente van Duijvenvoorde is 23
jaar, heeft een relatie met Nils en is
persoonlijk begeleider in de
gehandicaptenzorg op een groep met
jongvolwassenen met autisme en
moeilijk verstaanbaar gedrag. Naast
haar werk op de groep heeft de liefde
voor de zorg en de liefde voor dieren
zich samengevoegd in de activiteiten
die zij bij All Senses PaardenCoaching
heeft ontwikkelt en ook begeleidt.
 
Naast Beau op de foto is haar paard
Black Jack. Black is uit 1998 en zij zijn
vanaf 2010 samen. Als 10-jarig meisje
startte zij samen met hem de zoektocht
naar zijn geluk. Zij wist immers toen al:
zijn geluk, is haar geluk! Ook daarvoor
was zij al een echt paardenmeisje en
Beau heeft dan ook al ruim 15 jaar
ervaring met paarden. Beau kent de
kracht van het paard als geen ander en
kijkt er naar uit andere mensen in haar
coachsessies ook deze kracht te laten
ervaren. 

Anne-Marie de Groot is 41 jaar,
getrouwd met Anton en moeder van een
dochter (2016), drie vlinderkindjes (2 x
2019, 2021) en een zoon (2022). Zij is
gecertificeerd miskraamcoach en
internationaal gecertificeerd NLP
Master Coach. Voordat Anne-Marie haar
coachpraktijk startte, heeft zij 18 jaar
als HR professional gewerkt, waarvan
de laatste 10 jaar in senior management
en directieposities.

Haar eigen ervaringen rondom
zwangerschapsverlies en
fertiliteitstrajecten hebben haar doen
beseffen dat er nog veel mag gebeuren
in hoe onze maatschappij omgaat met
dit onzichtbare verdriet. Zo groeide
haar ambitie en doel om vrouwen en
stellen de begeleiding te bieden die
nodig is om krachtig te kunnen
herstellen na zwangerschapsverlies. Dit
resulteerde in de start van
www.mariposacoaching.nl

Tijdens het eerste blok maak je kennis met de
Keulseweg en de basis van de methodiek. 

Wat is nu eigenlijk Equine Assisted Coaching (EAC)? 
Je wordt op levendige wijze meegenomen door de

theorie van EAC, open houding en objectieve
observaties. 

 
In deze 2 dagen krijg je meerdere demonstraties van de

docenten en ga je zelf al gelijk aan de slag in de
praktijk.

Je maakt kennis met de fantastische paarden, welke
grote rol zij spelen in equine assisted coachsessies en

hoe wij als coach met onze 4-benige collega's
samenwerken. 

 
Een week na Blok 1 interviewde ik Beau en Anne-Marie. 

Hieronder kun je hun ervaringen lezen. 
Veel leesplezier!



Beau: 
Ja, een week geleden alweer! Ik moet zeggen dat ik van te voren wel
zenuwachtig was. Ik vroeg me af wat ik kon verwachten en hoe het daar zou
zijn. Toen ik binnenkwam had ik al gelijk dat ik dacht; okay, dit voelt goed.
Ook door de dag heen bleef dit zo. Het was zo ontspannen.

Dag 2 was eigenlijk al gelijk een dag dat ik veel meer met echte zin en zonder
zenuwen naar de Keulseweg ging. Ik heb die 2e dag zeker ervaren als een
super ontspannen dag met de groep waar ik in zit. De dingen die we deden en
leerden waren heel leuk om te doen en heel gaaf om te ervaren. Het was een
super leuk blok en dan heb ik er nog 10 te gaan... dus kom maar op! 

HET IS NU EEN WEEK GELEDEN SINDS HET EERSTE
LESBLOK OP DE KEULSEWEG. 

HOE KIJKEN JULLIE TERUG OP DIT BLOK?

Anne-Marie: 
Ik wil hier ook gelijk alles over vertellen! Ik moet even zoeken om mijn gevoel
woorden te geven. Ik vond het echt heel informatief al zo'n eerste blok. In
eerste instantie ben je veel bezig met kennis maken met elkaar, de locatie en
alles eromheen. Daarna ga je echt al aan de slag en dat vond ik heel erg tof. Je
maakt echt een vliegende start.

De 2e dag ga je gelijk al zelf coachen, dat vond ik heel erg leuk. Ik kijk er met
heel veel genoegdoening op terug en ook met veel honger naar de volgende
blokken en de volgende kennis die we krijgen. Dat kan mij eigenlijk niet snel
genoeg gaan want ik wil het allemaal heel graag leren en aan de slag ermee.
Ik denk dat dat heel typerend is nu al voor deze opleiding. Waar ik normaal
gesproken snel het gevoel heb dat ik nog niet genoeg weet of dat ik nog niet
goed genoeg ben om ermee aan de slag te gaan, heb ik dat nu eigenlijk niet en
ik denk echt dat dat komt door de manier waarop je meegenomen wordt in het
coachen met paarden. Ik ging al gelijk "aan" dat ik hier ook andere mensen mee
wil helpen want je ervaart direct zelf wat het effect is en hoe ontzettend
waardevol dat is. Ik kijk enorm uit naar de volgende blokken. 



HOE WAS DE ONTVANGST OP DE
KEULSEWEG EN HOE HEB JE DE

DOCENTEN ERVAREN? 
 Beau: 

Fantastisch, dat kan ik voluit zeggen. Je wordt heel liefdevol
ontvangen. De docenten blijven heel rustig in hun toon, dat is heel
prettig. Het voelt heel gelijk en je mag zijn wie je bent. Dat is echt
superfijn. Super ontvangst dus!

Ook alles wat er daar klaarstaat aan koffie, thee, vers fruit, koekjes. Ik
dacht echt: Okay, is dat echt allemaal voor ons? 

Anne-Marie: 
De ontvangst was zeker heel warm. Ik kwam als eerste binnen want ik
was lekker op tijd. Ik kon daardoor heel rustig binnenstappen en alles
een beetje op me af laten komen. Het gesprek met Raymond was
eigenlijk gelijk heel fijn. Heel ontspannen en relaxed. Geen enkele
spanning. Je voelt je heel welkom en ik denk dat dat het grootste goed
is. 

Ik heb dus Raymond gezien als docent en Wieke. Wieke is onze
hoofddocent voor dit leerjaar. Zij is ook echt heel fijn, open en rustig.
Ze zijn allebei heel rustig. Dat vind ik persoonlijk heel prettig. 

De kennis die erin zit vind ik fascinerend en die wil ik ook ;-) 
Je merkt dat ze echt weten waar ze het over hebben. Ze dragen de
methodiek. Je voelt gewoon dat je mensen tegenover je hebt waar je
veel van kan leren. 



WAT IS JE VAN DE THEORIE HET MEEST
BIJGEBLEVEN?

Beau: 
Allereerst wil ik even zeggen dat ik alle theorie heel interessant vond. Het
trok heel erg mijn aandacht. Ik had wel steeds het gevoel dat ik er meer
over wilde weten. Als ik er zo aan terugdenk is de theorie over de
onopgeloste Gestalt mij het meest bijgebleven.

Daarnaast dat wij als mensen heel erg geneigd zijn om te helpen. We
denken vaak de ander te helpen door deze te troosten wanneer er emotie
is of als iemand huilt. In het coachen vanuit deze methodiek laat je de
emotie van de ander er gewoon zijn. Je hoeft het niet op te lossen voor de
ander. Je kunt het er gewoon laten zijn en iemand zijn eigen proces daarin
laten dragen.

Tijdens de 2e lesdag zag ik in een sessie gelijk terug hoe sterk het effect
daarvan is. De coachee gaat dan putten uit eigen oplossingen en behoeften
en niet vanuit die van jou als coach. Dat vind ik echt heel mooi.

Anne-Marie: 
De theorie over de onopgeloste Gestalt is voor mij ook wat het eerste in
mij opkomt. Dat heeft mij echt wel geraakt. Ook omdat je dat eigenlijk
direct in de praktijk ziet gebeuren. 
Ik heb het ook bij mijzelf voelen gebeuren toen ik tijdens het oefenen als
coachee aan de slag mocht. Dan gaat het al heel snel over dingen waarvan
ik dacht, ik wil het hier eigenlijk helemaal niet over hebben, maar dat
komt dan toch gewoon naar boven. 
Dat is soms confronterend maar wel heel erg mooi dat zo snel de kern
geraakt wordt.  

Raymond vertelt heel beeldend en dat vind ik heel fijn. Het hele stuk qua
psychoanalyse, hoe werkt Gestalt, waar gaat het over is theorie die ik
allemaal wel eens eerder in mijn opleidingen voorbij heb horen komen. Ik
heb het altijd interessant gevonden maar door de manier waarop het hier
gebracht wordt besefte ik hoe waardevol dit eigenlijk allemaal is. 



Wat mij ook bijgebleven is en waar ik graag nog verder in wil duiken is de
theorie rondom overdracht en tegenoverdracht. Ik vind dat ook spannend
omdat ik de onzekerheid voel dat ik snel in een tegenoverdracht stap en aan
de andere kant denk ik dat als ik er meer over weet, lees en mee bezig ben ik
me daar ook wel heel bewust van ben en dat dat heel helpend is. 

WAT VIND JE VAN DE LOCATIE? 

Beau: 
Ja, ook echt geweldig. Het is een droom om ooit zo'n locatie te hebben. Hoe de
paarden daar staan is fantastisch. De ruimte, eten waar ze willen, genoeg vers
water, het is schoon en fijn. De paarden toonden ook zo ontspannen. De plek
waar we binnen les krijgen is ook heel leuk. Hele bijzondere en fijne locatie is
het. 

 

Anne-Marie: 
De locatie is top. Ik vind vooral de binnenruimte heel erg fijn. 1 van mijn
medestudenten zei dat het net leek alsof ze haar huis binnenstapte. Het voelt
als thuis. Die grote ronde tafel is zo gaaf. Warm, huiselijk en voor mij ideaal
met 2 kleine kinderen dat het ook nog eens best dichtbij is. Ik moest wel even
wennen aan het achteruit rijden met de auto. Ik stond vooraan geparkeerd dus
ik moest ook het langste stuk achteruit. 

De buitenruimte is mooi, de paarden worden in al hun behoeftes voorzien. Fijn
ook dat ze gewoon weg kunnen als ze het even zat zijn of geen behoefte
hebben aan de mens. Daar hebben ze alle ruimte voor. Wat ik leuk vind zijn de
details ook buiten. De foto's met mooie citaten erop zijn inspirerend en een
reminder voor waar je mee bezig bent. 



Wil je nog iets toevoegen? 

Beau: 
Dat ik onwijs veel zin heb in alle andere blokken die nog gaan komen.
Wat we daar allemaal weer in gaan leren, zien en ervaren. Voor nu...
op naar blok 2! 
 

Anne-Marie: 
Ik heb ook veel zin in wat nog komen gaat. Ik vermaak me hier de
komende jaren wel!

De volgende keer...
Kun je lezen hoe het de dames

vergaan is rondom lesblok 2: Energie.
 

Wil je een seintje krijgen wanneer het
volgende interview en extra's te lezen zijn? 
Like en volg dan All Senses PaardenCoaching

via Facebook en/of Instagram. 

 



Over mij&de Keulseweg
27 januari 2019 ben ik met de opleiding op de Keulseweg
gestart. Het is bijzonder hoe deze opleiding mijn leven
veranderd heeft. Naast de inhoudelijke kwaliteit is het zo
waardevol wat deze opleiding de studenten op
persoonlijk vlak brengt. 
Dat geldt ook voor mij, Door mijn eigen proces aan te zijn
gegaan ben ik uit oude patronen gestapt. Ik ben keuzes
gaan maken op basis van wat ik echt wil en waar ik mij
gelukkig in voel. Na Level 1 wilde ik niets anders dan
doorgaan met Level 2, het verdiepingsjaar waarbij je
onder andere inzoomt op het coachen van trajecten. 

Dat ik sinds begin 2022 als docente aan deze prachtige
opleiding verbonden ben is een groot cadeau. 
Ik werk met verschillende Keulseweg collega's samen,
dat wisselt per keer. Vaak krijg ik van tevoren al een
appje met "We mogen weer samen aan de slag!". Mijn
standaard antwoord is: "Jaaaa, ik kijk er al weer dagen
naar uit!' Dat kan ook niet anders. Wanneer je er bent zie,
voel en adem je de liefde voor dit mooie vak op alle
fronten. 

Persoonlijk resultaat van de opleidingen is dat ik in 3 jaar
tijd een groeiend en bloeiend bedrijf heb neergezet. Ik
voel me dankbaar en vrij! 
De paarden zijn niet meer weg te denken uit mijn leven.
Naast dat ik zelf ook nog iedere dag van hen mag leren,
zijn zij als collega-coaches hun gewicht in goud waard. 

Ben jij al klaar om te ontwikkelen met behulp van
paarden? Het is je gegund!

Hartelijke groet, Linda 


